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Dames maken 

Bij L. en S. 

'de 50' rond 
 
Den Haag - Het is misschien niet algemeen bekend maar in de vorige competitie zijn maar liefst zes 

elftallen van Lenig en Snel gepromoveerd. Het meest verrassende is nu wel, dat al die ploegen het in 

hun nieuwe omgeving uitstekend doen. Trouwens, de hele vereniging draait nog steeds op voile kracht 

vooruit. Had Lens bij mijn laatste bezoek zo ongeveer 45 elftallen (dames inbegrepen) nu zijn het er 

precies vijftig. Het is het damesvoetbalelftal dat dit getal rond heeft gemaakt. 

 

Ik heb er niet naar gevraagd, heb er ook 

niet op gewacht, maar ook toen had de 

vereniging bouw- en 

uitbreidingsplannen. En afgelopen 

zondag bij mijn eerste bezoek in deze 

competitie bleken er opnieuw van 

dergelijke plannen te bestaan. Zij zijn 

zelfs zover, dat de scheidsrechters zich 

in de zeer nabije toekomst kunnen 

verkleden in een „vorstelijke” 

accommodatie. Maar daarmee staan de 

toekomstdromen niet stil. Zelfs een 

tribune is al in aantocht, ook al ligt 

zoiets nog wat verder weg. ,,Wij moeten 

wel", zo is het eenvoudige commentaar 

van het bestuur. Er komen steeds meer 

leden bij en men is niet van plan de rem 

erop te zetten zolang er nog 

mogelijkheden zijn allen op te vangen. 

In enkele maanden tijd hebben zich bij 

Lenig en Snel ongeveer honderd nieuwe 

leden aangemeld. Natuurlijk is die groei 

verheugend, maar zij brengt uiteraard 

ook zorg mee. Het kader, nu al honderd 

tien man sterk, zal nog meer uitbreiding 

nodig hebben. Het volgend seizoen zal 

de selectie-groep moeten worden 

vergroot met jeugdig talent. Omdat de 

vereniging maar drie speelvelden heeft, 

is het aanvangsuur voor diverse ploegen 

al vervroegd naar tien uur. Bestuur en 

andere leiders zijn er heel blij mee dat 

geen van de spelers heeft gezegd: „Mij te 

vroeg op zondag”. Wel een bewijs dat 

een ieder bereid is offers te brengen. 

 

NIET VANZELF 

 

Men vraagt zich wel eens af hoe het 

eigenlijk mogelijk is dat een vereniging 

zo veel succes heeft. In gesprekjes lijkt 

het dan allemaal vanzelf te gaan. Maar 

niets is natuurlijk minder waar. Het 

blijkt bij voorbeeld ook al uit de grote 

opkomst op de vrijdagavond-training 

voor de wat lagere elftallen. Zo'n 35 

spelers zijn er dan altijd wel te vinden. 

Het is ook op te maken uit de aanwe-

zigheid van bestuursleden bij 

wedstrijden in alle vroegte begonnen, 

ergens buiten Den Haag. 

Het zit toch ook wel in het jonge, en 

daardoor zeer vooruitstrevende bestuur 

en zijn helpers. Voorzitter H. v. d. Kleij 

en zijn medebestuursleden lijken 

  
zo bij een kopje koffie de rust zelve 

Maar wanneer op een van de velden een 

doelpunt wordt gescoord kijken ze allen 

uit het raam of die goal wel voor Lenig 

en Snel is. Een dergelijk medeleven van 

met 

beb 

bakhuys 

op pad 
 



de leiding werkt ontegenzeggelijk op de 

rest. Zoals ook de kantine en toto-

inkomsten de vereniging heel veel steun 

geven. 

Het zal de vereniging als geheel meer 

rust geven wanneer de voorgenomen 

uitbreiding tot stand is gekomen, 

inclusief de centrale verwarming. Dan 

zal bet grote kader zich wellicht nog 

méér kunnen ontplooien. 

En dat het eerste zondag verloren heeft 

zal echt niet kunnen verhinderen dat bet 

elftal toch volledig blijft mededingen 

aan de top. 

 


